

PROTOKÓŁ

XIV SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO

1. Sesja rozpoczęła się o godz. 18.08 po zebraniu kworum.
2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak otworzyła obrady XIV sesji oraz stwierdziła ważność obrad.
3. Wybrano protokolanta – Radny Mateusz Zakrzewski.
4. Następnie wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie:
 - 4.1. Ewa Ostapska – przewodnicząca
 - 4.2. Kazimierz Mechowski
 - 4.3. Ewa Świątek
5. Przyjęcie porządku obrad.
 - 5.1. Radny Przemysław Malak zgłosił wniosek o wykreślenie słów „dyskusja i” w pkt. 7 porządku obrad ze względu na to, że treść uchwały była omówiona na poprzedniej sesji Rady Dzielnicy.
 - 5.2. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że uchwalenie uchwały powinno być zawsze poprzedzone dyskusją.
 - 5.3. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiedziała, że dyskusja ma być przypomnieniem treści uchwały i jej uzasadnienia.
 - 5.4. Radny Przemysław Malak powiedział, że podtrzymuje swój wniosek.
 - 5.5. Wniosek o wykreślenie słów „dyskusja i” w pkt. 7 porządku obrad odrzucono (5/5/2).
 - 5.6. Przyjęto porządek obrad (12/0/0).
6. Zatwierdzono protokół z poprzedniej sesji (10/1/1).
7. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XIV/.../2016 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającej uchwałę nr VIII/23/2016 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 16.03.2016 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2016.
 - 7.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft powiedział, że z uwagi na odmowę realizacji inwestycji na działce przy ul. Kusocińskiego/Związku Jaszczurczego zachodzi potrzeba podjęcia uchwały w sprawie przesunięcia tych pieniędzy za rok 2016 na inwestycję przy ul. Wyrobka/Czecha. Środki przeznaczone na tę inwestycję w roku 2015 zostaną przesunięte pismem Zarządu Dzielnicy.
 - 7.2. Radna Hanna Łobodzińska zapytała, czy nie ma potrzeby zmiany uchwały budżetowej za rok 2015.
 - 7.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft odpowiedział, że nie mamy możliwości zmiany uchwały budżetowej za rok 2015, dlatego przesunięcie środków musi być wykonane pismem Zarządu Dzielnicy.
 - 7.4. Radny Florian Wojciechowski zapytał, czy na terenie przy ul. Wyrobka/Czecha zostały już wykonane jakieś prace w tym roku.
 - 7.5. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft odpowiedział, że inwestycja na tym terenie nie była rozpoczęta ze względu na rekomendację lokalizacji

- tam przedszkola. Zarząd Dzielnicy otrzymał kosztorys inwestycji na terenie przy ul. Wyrobka/Czecha, z którego wynika, że potrzeba na ten cel około 90 tys. zł. Po przesunięciu środków z inwestycji przy ul. Kusocińskiego/Związku Jaszczurczego łączna kwota przeznaczona z budżetu Rady Dzielnicy na inwestycję przy ul. Wyrobka/Czecha będzie wynosiła 60 tys. zł, więc prawdopodobnie trzeba będzie zrezygnować z realizacji w bieżącym roku niektórych elementów tej inwestycji.
- 7.6. Uchwałę nr XIV/36/2016 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającej uchwałę nr VIII/23/2016 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 16.03.2016 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2016 przyjęto (12/0/0).
8. Informacja Zarządu Dzielnicy z działalności w okresie od poprzedniej sesji Rady.
- 8.1. Radny Przemysław Malak przedstawił następujące tematy:
- spis inwestycji wykonywanych na terenie dzielnicy otrzymany od Urzędu Miejskiego w Gdańsku,
 - relacja z comiesięcznego spotkania w ZDiZ,
 - pismo Zarządu Dzielnicy do Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie m.in. rekomendacji lokalizacji przedszkola przy ul. Wyrobka i przywrócenia linii autobusowej 142,
 - informacja o wyjazdach na grzybobranie,
 - relacja z Kolegium Przewodniczących Zarządów Dzielnic,
 - relacja z festynu i turnieju siatkarskiego, które odbyły się przy ZKPiG nr 21,
 - informacja o koncercie Andrzeja Starca.
9. Radny Florian Wojciechowski opuścił obrady o godz. 18.20.
10. Komunikaty.
- 10.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiedziała, że Radna Hanna Łobodzińska zgłosiła problem ruchu drogowego przy ul. Piekarniczej w kontekście projektu zabudowy przez LWSM „Morena”. Ustalono zostało, że Zarząd Dzielnicy wystąpi do ZDiZ o wyjaśnienie tej sprawy.
- 10.2. Radna Hanna Łobodzińska zapytała, czy jako Rada Dzielnicy mamy możliwość wskazania miejsc do doświetlenia.
- 10.3. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że z tego, co wie, to nie jest już możliwe wskazywanie miejsc w Programie Oświetleniowym.
- 10.4. Radna Hanna Łobodzińska powiedziała, że ma na myśli oświetlenie kompleksu sportowego przy ul. Królewskie Wzgórze, ponieważ projekt oświetlenia tego miejsca nie został przegłosowany w Budżecie Obywatelskim 2017.
- 10.5. Radny Przemysław Malak powiedział, że w tej sprawie najlepiej zgłosić się do radnych miejskich.
- 10.6. Radny Waldemar Niedziałek przedstawił wyniki głosowania na projekty dzielnicowe i ogólnomiejskie Budżetu Obywatelskiego 2017.
- 10.7. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft poprosił radnych, aby zaczęli myśleć już o propozycjach do budżetu Rady Dzielnicy na rok 2017.
11. Przybył Radny Bogusław Heger o godz. 18.28.
12. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zapytała, czy ze względu na to, że sesja XIV odbyła się w nadzwyczajnym terminie, to czy kolejna sesja ma się odbyć

13 października (zgodnie ze wcześniej ustalonym harmonogramem). Radni odpowiedzieli, że ten stały termin powinien być utrzymany.

13. Przewodnicząca Rady Dzielniczy Alicja Chorzelska-Pytlak zamknęła obrady XIV sesji o godz. 18.30.

Protokół sporządził: Radny Mateusz Zakrzewski